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PORTLAND PUBLIC SCHOOLS 
  
 

 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Keeping our schools and children safe is a top priority for all of us. Oregon law requires that 
when threats are made at school, we notify parents of the threatened child in writing. We had 

an incident at school on                       in which your student was threatened, and I want to personally 

discuss this with you. 
 
 
 
Please call me at                            so that I can explain my concerns to you on the phone and possibly

set up a time for us to meet. Your child’s safety and well-being is important to me. 
 
Sincerely, 
 
 
 
 
 
 
c: Student’s File, School Supervisor 



Threat1   

 

PORTLAND PUBLIC SCHOOLS 
   
 
  

 
 
 
 
 
 
 
 
 
Re:   
 

Для всех нас первоочередной задачей является безопасность наших школ и детей. Законы штата 
Орегон требуют письменного извещения родителей учащегося, подвергшегося угрозе в школе. В 
нашей школе                       имел место инцидент, в ходе которого учащемуся угрожали, и я хотел бы 
лично обсудить это происшествие с Вами. 
 
 
 
Пожалуйста, позвоните мне по телефону                         , чтобы я мог объяснить Вам мое 
беспокойство и договориться о времени возможной личной встречи. Для меня очень важны 
благополучие и безопасность Вашего ребенка. 
 
С уважением, 
 
 
 
 
 

 
c: Личное дело учащегося, территориальный руководитель 
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